
 

 Koszalin, dnia 11 października 2021 r.  

OA-I-1.0003.53.2021.MK 

 

Pan 

RYSZARD TARNOWSKI 

Radny Rady Miejskiej  

w Koszalinie  

 

 

Odpowiadając na Pana interpelację zgłoszoną na sesji Rady Miejskiej w dniu 23 września 2021 r. 

w sprawie stadionu „Bałtyk” – po konsultacji z Zarządem Obiektów Sportowych Sp. z o.o. - informuję: 

 

 

Bieżące administrowanie stadionem „Bałtyk", należy do zadań Zarządu Obiektów Sportowych 

Sp. z o.o. Na terenie obiektu obowiązuje zakaz wjazdu pojazdów mechanicznych, z wyłączeniem 

pojazdów upoważnionych przez zarządcę obiektu, takich jak samochód służbowy ZOS czy też bus KKPN 

„Bałtyk" Koszalin.  

Ponadto, w niektórych przypadkach, takich jak chociażby mecze ligowe „Bałtyku" Koszalin, 

wydawane są jednorazowe zgody na wjazd na teren stadionu pojazdów delegata PZPN, sędziów czy 

innych osób funkcyjnych, zgodnie z zaleceniami Polskiego Związku Piłki Nożnej oraz zapotrzebowaniem 

zgłoszonym przez organizatora meczu.  

 

Odnośnie regulaminu stadionu „Bałtyk" informuję Pana Radnego, że zostanie on wywieszony 

również w gablocie przy wejściu na teren obiektu od strony ulicy Stawisińskiego.  

 

 

 

Prezydent Miasta  

   Piotr Jedliński 

           

 

 


